
Głowno, dn. 24 listopada 2011 r.
Or.0052/14/2011

Protokół Nr XIV/2011
z sesji Rady Gminy Głowno odbytej w dniu 24 listopada 2011 r.

w Ośrodku Upowszechniania Kultury w Bronisławowie.

Ustawowa liczba radnych – 15
                                                                      Faktyczna liczba radnych 

w dniu odbycia sesji – 15
                                                                                Liczba radnych obecnych – 15

I. Obecni:
- radni według załączonej listy obecności (zał. nr 1),
- Wójt Gminy Głowno Marek Jóźwiak,
- pełniąca obowiązki Sekretarza Gminy Głowno Jolanta Szkup,
- Skarbnik Gminy Głowno Cezara Stokowska,
-  specjalista  ds.  gospodarki  wodnej  i  ochrony  środowiska  w  UG 
Głowno Stanisław Urbanowicz,
- insp. ds. oświaty i zdrowia w UG Głowno Elżbieta Kosowska,
-  młodszy  referent  ds.  wymiaru  i  kasy  w  UG  Głowno  Urszula 
Olejniczak.  

Ponadto w sesji uczestniczyli:
               - sołtysi według załączonej listy obecności (zał. nr 2),
               - reporter „Wieści z Głowna i Strykowa” Marcin Kucharski.

II. Porządek obrad.

1.  Otwarcie sesji.
2.  Przyjęcie porządku obrad.
3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja przewodniczących o pracach komisji  stałych w okresie od 

ostatniej sesji.
5.  Sprawozdanie Wójta Gminy o działalności między sesjami.
6. Uchwalenie stawek podatkowych na 2012 rok (podjęcie uchwał). 
7. Ocena działalności Gminnej Spółki Wodnej.
8.  Przyjęcie  programu  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  i 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 
2012 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Głowno na 2011 
rok.

  
10. Zapytania i wolne wnioski.



III. Ustalenia.

Ad.1.
                Przewodniczący Rady Gminy Głowno Władysław Mikołajczyk o 
godz.  900 otworzył  XIV sesję  rady  i  po  powitaniu  obecnych  oświadczył,  że 
zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych (na ustawową 
liczbę 15 radnych), co pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał.

Ad.2.
                 Przewodniczący rady Władysław Mikołajczyk stwierdził, że każdy 
radny  przy  zawiadomieniu  o  sesji  otrzymał  proponowany  porządek  obrad. 
Zapytał, czy odnośnie w/w porządku obrad ktoś ma inne propozycje, uwagi lub 
wnioski. 
Wójt  Gminy  Marek  Jóźwiak  poprosił  o  zmianę  kolejności  rozpatrywanych 
punktów porządku obrad polegającą na przesunięciu w miejsce punktu 7 punkt 
9.
Sprzeciwu nie było.
W  związku  z  powyższym  przewodniczący  rady  poddał  pod  głosowanie 
przyjęcie zmiany w porządku obrad.
Rada  Gminy  Głowno  w głosowaniu  wyraziła  zgodę  na  zmianę  w  porządku 
obrad – 15 głosami „za” (na 15 radnych obecnych). 
Następnie przewodniczący rady przedstawił porządek obrad po wprowadzonych 
zmianach, który przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja przewodniczących o pracach komisji stałych w okresie od 
    ostatniej sesji.
5. Sprawozdanie Wójta Gminy o działalności między sesjami.
6. Uchwalenie stawek podatkowych na 2012 rok (podjęcie uchwał). 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Głowno na 2011 
    rok.
8. Przyjęcie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i 
    innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 
    2012 rok. 
9. Ocena działalności Gminnej Spółki Wodnej.
10. Zapytania i wolne wnioski.

Poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad po wprowadzonej zmianie.
Rada Gminy Głowno przyjęła porządek obrad 14 głosami „za”, na 14 radnych 
obecnych i biorących udział w głosowaniu.
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Ad.3.
                 Przewodniczący Rady Gminy Głowno Władysław Mikołajczyk 
stwierdził, że protokoły z XII sesji odbytej w dniu 26 października 2011 roku i 
XIII sesji z 17 listopada 2011 r. były wyłożone do wglądu w pokoju nr 14 w 
Urzędzie Gminy Głowno i zamieszczone na stronie internetowej Urzędu Gminy. 
Dodał, że żadnych uwag dotychczas do nich nie zgłoszono. Zapytał, czy ktoś z 
radnych  pragnie  zabrać  głos  w  tej  sprawie.  Głosu  nikt  nie  zabrał,  wobec 
powyższego poddał przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy Głowno pod 
głosowanie.
Rada  Gminy  Głowno przyjęła  protokół  z  XII  sesji  jednogłośnie  14  głosami 
„za”- na 15 radnych uczestniczących w sesji.
Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy 
Głowno pod głosowanie.
 Rada Gminy Głowno przyjęła protokół z XIII sesji  jednogłośnie 14 głosami 
„za”- na 15 radnych uczestniczących w sesji.
 
Ad.4.
            Informację  z  prac  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego,  Budżetu  i 
Rolnictwa przedstawił jej przewodniczący Bogdan Anasiak. Powiedział, że jego 
komisja  odbyła  swoje  posiedzenie  w  dniu  9  listopada  br.,  na  którym 
zaopiniowała stawki podatkowe na 2012 rok, a także w terenie dokonała oceny 
wykonania  konserwacji  i  naprawy  urządzeń  melioracyjnych.  Poinformował 
zebranych,  że  jego  Komisja  przy  opiniowaniu  proponowanych  przez  wójta 
stawek  podatkowych  opowiedziała  się  za  obniżeniem ceny  żyta  branej  jako 
podstawa do obliczania podatku rolnego do kwoty 55 zł za kwintal (propozycja 
wójta, to 60 zł/q). Dodał, że pozostałe stawki podatkowe Komisja przyjęła w 
wersji zaproponowanej przez wójta. Radny Anasiak powiedział również, że jego 
Komisja  dokonała  oględzin i  oceny odnowionych rowów melioracyjnych we 
wsi Karnków, Władysławów Popowski i Wola Mąkolska. Dodał, że członkowie 
Komisji nie wnieśli zastrzeżeń do zakresu prac oraz wykonania.
Pytań  i  uwag  do  przedstawionej  informacji  nie  było.  Wobec  powyższego 
przewodniczący rady udzielił głosu Radnemu Eligiuszowi Dąbkowi. 
Radny Eligiusz Dąbek, zastępca przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 
Zdrowia  i  Praworządności  poinformował  zebranych,  że  jego  komisja  odbyła 
swoje posiedzenie w dniu 14 listopada br., na którym podobnie jak omawiana 
wcześniej  zaopiniowała  stawki  podatkowe  na  2012  rok  oraz  program 
współpracy  Gminy  Głowno  z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. Powiedział, że w 
pierwszym  punkcie  posiedzenia  po  dyskusji  Komisja  opowiedziała  się  za 
obniżeniem ceny skupu żyta do kwoty 55 zł za kwintal.  Dodał,  że pozostałe 
stawki podatku od nieruchomości i od środków transportowych oraz zwolnień z 
podatku  od  nieruchomości  Komisja  zaopiniowała  pozytywnie  w  wysokości 
zaproponowanej przez Wójta Gminy Głowno, czyli podniesieniu ich w stosunku 
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do roku bieżącego o 7%. Następnie  powiedział,  że  Komisja  zapoznała  się  z 
projektem  programu  współpracy  Gminy  Głowno  z  organizacjami 
pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku 
publicznego, który omówiła Pani Kosowska, insp. ds. oświaty i zdrowia w UG 
Głowno. Dodał, że Komisja nie wniosła do niego uwag i zastrzeżeń.
Pytań  i  uwag  do  zastępcy  przewodniczącego  Eligiusza  Dąbka  nie  było. 
Przewodniczący rady poprosił o zabranie głosu Radną Marzenę Doardo.
Pani  Marzena  Doardo,  przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  poinformowała 
zebranych, że jej komisja odbyła w omawianym okresie posiedzenie w dniu 15 
listopada  br.,  na  którym  miała  dokonać  kontroli  dochodów  Gminy  z  tytułu 
sprzedaży mienia komunalnego w 2011 roku oraz kontroli wpływu zobowiązań 
podatkowych kołek rolniczych za rok 2011. Dodała, że z informacji Skarbnika 
Gminy  Komisja  dowiedziała  się,  że  Gmina  w 2011 roku nie  miała  żadnych 
dochodów z tytułu sprzedaży mienia komunalnego i w związku z powyższym 
nie rozpatrywano tego punktu porządku posiedzenia. Następnie poinformowała 
zebranych, że kółka rolnicze na terenie gminy mają trudności z uregulowaniem 
swoich stanów prawnych jak również  i  finansowych.  Dodała,  że  trzy z  nich 
zalegają z płatnościami swoich zobowiązań. Powiedziała, że Komisja dokonała 
kontroli realizacji zobowiązań podatkowych i stwierdziła, jak wyżej.
Uwag i pytań do przewodniczącej Komisji Rewizyjnej nie było. W związku z 
powyższym  przewodniczący  rady  Władysław  Mikołajczyk,  jako  również 
przewodniczący Komisji ds. Koordynacji Prac Organów Rady Gminy Głowno 
przedstawił  informację  z  prac  tej  komisji.  Powiedział,  że  komisja  zajęła  się 
przygotowaniem i omówieniem tematów obecnej sesji oraz sprawami bieżącymi 
gminy.
Pytań  i  uwag  do  przewodniczącego  Komisji  ds.  Koordynacji  Prac  Organów 
Rady Gminy Głowno nie było.

Ad.5.
                W tym punkcie obrad przewodniczący Rady Gminy poprosił o 
zabranie głosu Wójta Gminy Głowno.
 Marek  Jóźwiak,  Wójt  Gminy  przedstawił  zebranym  informację  o  swojej 
działalności w okresie od 26 października 2011 roku szczegółowo omawiając 
spotkania, w których uczestniczył (zał. nr 3 do protokołu).
Na sale obrad przybył Radny Tomasz Pieniążek. 
Pytań do wójta odnośnie zaprezentowanej informacji nie było.

Ad.6.
           Przewodniczący rady Władysław Mikołajczyk przypomniał zebranym, że 
na  posiedzeniach  komisji  stałych  propozycje  wójta  odnośnie  stawek 
podatkowych na 2012 rok były bardzo szczegółowo omawiane i każda z komisji 
zajęła stanowisko w tej sprawie. Dodał, że w związku z faktem, że ze strony 
radnych padły dwie propozycje obniżenia ceny skupu kwintala żyta branej jako 
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podstawa do obliczania podatku rolnego (55 zł/q i 60 zł/q), te dwie propozycje 
będą przegłosowane.
W pierwszej kolejności przewodniczący rady poddał pod głosowanie propozycje 
obniżenia ceny skupu żyta do 55 zł za kwintal.
Rada Gminy Głowno głosowała -12 głosów „za”, 3 „przeciw”.
Następnie  przewodniczący  rady  poddał  od  głosowanie  propozycje  obniżenia 
ceny skupu żyta do 60 zł za kwintal.     
Rada Gminy Głowno głosowała – 3 „za”, 12 „przeciw”.
W związku z powyższym prowadzący obrady odczytał a następnie poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w/w sprawie.
Rada Gminy Głowno podjęła  uchwałę w sprawie obniżenia ceny skupu żyta 
stanowiącej  podstawę do obliczenia podatku rolnego w 2012 rok 14 głosami 
„za”,  przy  jednym  wstrzymującym  się  -  na  15  radnych  uczestniczących  w 
obradach i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 4 do protokołu).
Następnie przewodniczący rady poinformował uczestników sesji, że wszystkie 
stałe komisje rady pozytywnie zaopiniowały propozycję wójta odnośnie stawek 
podatku od nieruchomości na 2012 rok. Zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi, 
zastrzeżenia lub propozycje odnośnie wspomnianych stawek podatku.
Młodszy referent ds. wymiaru podatku i  kasy w UG Głowno poinformowała 
zebranych, że są w tym projekcie uchwały dwie nowe stawki dotyczące gruntów 
i budowli przeznaczonych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.
Więcej uwag nie było.
Wobec  powyższego  przewodniczący  rady  odczytał  a  następnie  poddał  pod 
głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.
Rada  Gminy  podjęła  uchwałę  w  sprawie  określenia  stawek  w  podatku  od 
nieruchomości na terenie Gminy Głowno jednogłośnie - 15 głosami „za”, na 15 
radnych uczestniczących w obradach i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 5 
do protokołu). 
Przewodniczący  rady  przypomniał,  że  również  odnośnie  propozycji  stawek 
podatku  od  środków transportowych  komisje  pozytywnie  je  zaopiniowały  w 
wersji zaproponowanej przez wójta. 
Pytań i uwag nie było.
Przewodniczący  rady  odczytał  a  następnie  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w w/w sprawie.
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie określenia stawek podatku od 
środków  transportowych  jednogłośnie  -  15  głosami  „za”,  na  15  radnych 
uczestniczących  w  obradach  i  biorących  udział  w  głosowaniu  (zał.  nr  6  do 
protokołu).
Kolejna  propozycja  wójta  dotyczyła  zwolnień  z  podatku  od  nieruchomości. 
Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do tych propozycji wójta. Nie było.
W związku z powyższym przewodniczący rady odczytał a następnie poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 
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Rada  Gminy  Głowno  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zwolnień  z  podatku  od 
nieruchomości na terenie Gminy Głowno jednogłośnie - 15 głosami „za”, na 15 
radnych uczestniczących w obradach i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 7 
do protokołu). 
Ostatni  projekt  uchwały  dotyczący  stawek  podatkowych  rozpatrywany  przez 
radę  dotyczył  określenia  wzorów  formularzy  i  deklaracji  w  podatku  od 
nieruchomości, rolnym i leśnym.
Radny  Eligiusz  Dąbek  zapytał,  czy  wszyscy  mieszkańcy  mający  grunty  i 
budynki  do celów rekreacyjnych muszą  się  zgłosić  po deklaracje  do Urzędu 
Gminy.
Pani Olejniczak odpowiedziała, że powinni, ale będą też wzywani.
Więcej pytań nie było.
Przewodniczący  rady  odczytał  a  następnie  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w w/w sprawie. 
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie określenia wzorów formularzy 
i  deklaracji w podatku od nieruchomości,  rolnym i leśnym jednogłośnie - 15 
głosami „za”, na 15 radnych uczestniczących w obradach i biorących udział w 
głosowaniu (zał. nr 8 do protokołu).

Ad.7.
        Poproszona  o  wyjaśnienia  do  projektu  uchwały  Skarbnik  Gminy 
powiedziała, że zgodnie z decyzją Wojewody Łódzkiego wpłynęły do Gminy 
środki w wysokości 129.816,44 zł na zwrot podatku akcyzowego zawartego w 
cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej i w związku z 
tym, należy te środki umieścić w budżecie gminy. Dodała, że brakuje środków 
na remont  dróg oraz opiekę społeczną wobec powyższego zachodzi potrzeba 
przesunięcia  środków  pomiędzy  rozdziałami  i  paragrafami  na  sfinansowanie 
tych zadań i stąd wójt wychodzi do rady z projektem uchwały w sprawie zmian 
w budżecie.
Pytań i uwag ze strony radnych nie było.
Przewodniczący  rady  odczytał  a  następnie  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w w/w sprawie. 
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu i w budżecie 
Gminy Głowno na 2011 rok - 15 głosami „za”, na 15 radnych uczestniczących 
w obradach i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 9 do protokołu).

Ad.8.
            Przewodniczący rady Władysław Mikołajczyk powitał przybyłego na 
sesję  Prezesa  Gminnej  Spółki  Wodnej  Pana  Zygmunta  Rucińskiego  oraz 
specjalistę  ds.  gospodarki wodnej i  ochrony środowiska w UG Głowno Pana 
Stanisława Urbanowicza, który nadzoruje spółkę z ramienia Urzędu Gminy a 
następnie udzielił im głosu.
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Stanisław Urbanowicz przedstawił krótką informację nt. działalności GSW od 
początku jej reaktywacji a szczegółowo omówił działalność w roku bieżącym. 
Odczytał również apel Starosty Zgierskiego do mieszkańców powiatu w sprawie 
obowiązku  utrzymywania  i  konserwacji  urządzeń  melioracyjnych 
szczegółowych.
Radna  Marzena  Doardo  podziękowała  w  imieniu  mieszkańców  gminy 
Prezesowi  GSW  oraz  Panu  Urbanowiczowi  za  wykonanie  napraw  urządzeń 
melioracyjnych.  Zaapelowała  do  rolników  o  szacunek  dla  GSW  i  jej 
pracowników.
Wójt  Gminy  Pan  Marek  Jóźwiak  stwierdził,  że  decyzje  podejmowane  przez 
pracowników GSW rodzą kontrowersje,  ale  mimo skarg niektórych osób nie 
zrezygnuje z popierania działalności spółki. Dodał, że według niego bez prac 
wykonywanych przez spółkę rolnicy ponosiliby o wiele znaczniejsze straty w 
swoich uprawach. 
Przewodniczący rady dołączył się do podziękowań dla Prezesa i Zarządu GSW, 
którzy  pełnią  swoje  funkcje  społecznie.  Podziękował  również  Panu 
Urbanowiczowi za pomoc w prowadzeniu spraw spółki. Stwierdził, że pamięta, 
gdy  spółka  nie  działała  tak  prężnie  jak  obecnie,  jakie  były  konsekwencję 
ponoszone przez rolników. 
Rada  Gminy Głowno po wysłuchaniu tych wypowiedzi  oraz  znając  zakres  i 
jakość  wykonanych  prac  pozytywnie  oceniła  działalność  Gminnej  Spółki 
Wodnej.

Ad.8.
             Projekt programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na  2012  rok 
przedstawiła zebranym insp. ds. oświaty i zdrowia w UG Głowno Pani Elżbieta 
Kosowska.
Wójt Gminy poinformował radnych, że nie przewiduje zwiększenia środków w 
budżecie  dla  tych  organizacji  na  2012  rok.  Dodał,  że  warunek  przyznania 
środków, to podejmowane działania muszą dotyczyć mieszkańców gminy.
Radca prawny UG Głowno Pani Iwona Urban poinformowała zebranych, że po 
zmianie ustawy zostały wprowadzone nowe wzory formularzy i wniosków, na 
których organizacje starające się o środki składają swoje propozycje działania.
Pytań i  uwag ze strony radnych nie było (projekt program omawiany był na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Praworządności).
W związku z powyższym przewodniczący rady odczytał a następnie poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.
Rada  Gminy  Głowno  podjęła  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  programu 
współpracy  Gminy  Głowno  w 2012  roku  z  organizacjami  pozarządowymi  i 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności  pożytku  publicznego  i  wolontariacie  -  15  głosami  „za”,  na  15 
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radnych uczestniczących w obradach i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 
10 do protokołu).

Ad.10.
           W tym punkcie porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Władysław 
Mikołajczyk  poprosił  zebranych  o  zadawanie  pytań,  zgłaszanie  uwag  i 
wniosków odnośnie spraw bieżących dotyczących gminy i jej mieszkańców.
Wójt Gminy odnosząc się do przyjętych stawek podatkowych a szczególnie do 
ceny żyta branej do obliczania podatku rolnego powiedział, że występując ze 
swoją  dość  wysoką  propozycją  miał  na  uwadze  zakończenie  rozpoczętych 
inwestycji  i  urealnienie  budżetu  gminy.  Dodał,  że  zaciskanie  pasa  zaczął  od 
administracji,  czyli  Urzędu  Gminy,  w  którym  zatrudnionych  jest  obecnie 
najmniej  urzędników  ze  wszystkich  podobnych  urzędów  w  województwie 
łódzkim. Następnie przechodząc do spraw bieżących poinformował zebranych o 
postawieniu  w  Mąkolicach  dwóch  przystanków  dla  dzieci  oczekujących  na 
autobus szkolny. Dodał, że zostały również naprawione mosty na rzece Mrodze 
w Boczkach Domaradzkich i Ziewanicach. 
Radna Dorota Kulawczyk zapytała o dalsze losy szkoły w Bratoszewicach.
Wójt odpowiedział, że są rozpatrywane różne warianty, ale jeszcze nic pewnego 
nie może powiedzieć.
Radny Piotr Kałuża zapytał o sprawę likwidacji ½ etatu w Gminnym Ośrodku 
Pomocy Społecznej.
Wójt odpowiedział, że sprawa jest w toku.
Sołtys  wsi  Kadzielin,  Pani  Elżbieta  Michalak  poruszyła  sprawę  stawów 
zbudowanych na rowach melioracyjnych. Zapytała, kto ma je czyścić.
Stanisław  Urbanowicz  odpowiedział,  że  te  stawy  zostały  wybudowane 
nielegalnie, bez pozwolenia wodno-prawnego. Dodał, że załatwienie tej sprawy 
należy do Starosty. 
Pani  Michalak  poprosiła  o  założenie  w  przyszłym  roku  lampy  oświetlenia 
ulicznego na nieoświetlonym odcinku drogi w Kadzielinie, od Domu Ludowego 
do wsi Kamień. 
Wójt odpowiedział, że w obecnej trudnej sytuacji finansowej gminy skupia się 
na zakończeniu rozpoczętych inwestycji i w związku z tym nie chce niczego 
obiecywać.
Pani  Michalak  zasugerowała,  aby  Policja  przekazywała  Gminie  na  założenie 
tego oświetlenia 10% z nałożonych w tamtej okolicy mandatów.
Radny Tomasz Pieniążek poprosił o ustawienie znaku „droga bez wyjazdu” w 
Ostrołęce, na drodze biegnącej od pomniku.
Radny Jerzy Cybulski powiedział, że podobna sytuacja jest we wsi Różyce.
Radna  Beata  Szczypkowska  poprosiła  o  postawienie  tablicy  z  numerami 
nieruchomości we wsi Antoniew, w kierunku na tzw. Dąbrowę.
Przewodniczący  rady  zapoznał  zebranych  z  pismem,  z  jakim zwrócił  się  do 
niego Komendant  Powiatowy Policji  w Zgierzu  w sprawie  uwzględnienia  w 
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budżecie Gminy Głowno na 2012 rok dotacji dla Komendy Powiatowej Policji 
w kwocie 10 000 zł.
Rada Gminy nie podjęła żadnej decyzji w tej sprawie.
Więcej uwag, pytań i wniosków nie było. 
Wobec powyższego oraz wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący 
Władysław  Mikołajczyk  o  godz.  1245 zakończył  XIV  sesję  Rady  Gminy 
Głowno.
Na tym protokół zakończono.

Protokół sporządził: Obradom przewodniczył:
                                                                                     
   Ireneusz Furga  Władysław Mikołajczyk
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